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Jegyzőkönyv 
 

Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. november 13-án 
a Községháza nagytermében megtartott üléséről 

 
 
Jelen vannak: Schuszter Gergely polgármester 

Rácz Balázs alpolgármester, képviselő 
Balogh Arnó képviselő 
Héder Tamás képviselő 
Dr. Hidas András képviselő 
Pásztor Andrea képviselő 

 

Dr. Németh József jegyző 
 
Schuszter Gergely: Köszönti a jelenlévőket és megállapítja, hogy a Képviselő-testület 6 fővel 
határozatképes. Ismerteti a napirendi pontokat. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a napirendi pontokat. 
 

Napirendi pontok: 
 

1. Közmeghallgatás 
 

2. Tájékoztató a 2023. évi önkormányzati gazdálkodás háromnegyed éves teljesítéséről, a 2023. évi 
önkormányzati költségvetésről szóló rendelet módosítása 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

3. Javaslat a helyi adókról szóló rendelet felülvizsgálatára 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

4. A településrendezési eszközök felülvizsgálata: új településterv készítése – véleményezés megindítása 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

5. A Helyi Választási Bizottság tagjainak és póttagjainak megválasztása 
Előterjesztő: Dr. Németh József  HVI vezető, jegyző 

 

6. Óvoda tornaterem gázkazáncsere 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

7. Cafetéria juttatás a Dunabogdányi Általános Iskola és AMI pedagógusai részére 
Előterjesztő: Balogh Arnó képviselő 
 

8. Polgármesteri beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

9. Egyebek 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

10. Szociális keret felhasználása 
ZÁRT ÜLÉS 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

11. Ingatlanvásárlás iránti kérelem 
ZÁRT ÜLÉS 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 
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1. napirendi pont: Közmeghallgatás 
 

Schuszter Gergely: Megállapítja, hogy a közmeghallgatáson személyesen egy fő jelent meg. 
 
Héder Tamás: Jelzi, hogy hozzá beérkezett három kérdés, melyet feltesz. 
Elsőként a Sövény utca vonatkozásában: Kutrik Bence a mobilitási koncepció fórumán is felszólalt, további 
kapcsolódó kérdése, hogy a Sövény utca is bekerül-e a fórumon felvetett tervezési körbe? 
Második kérdés: a Táncsics m. út Árpád utca és Petőfi S. utca közötti szakaszára készül-e parkolási javaslat? 
Harmadik téma pedig a Budapest felé a 11. sz. főútvonalon történő közlekedést érinti, a tömegközlekedés 
javítását, járatsűrítés kérdéskörét. 
 

Schuszter Gergely: A Sövény utca kapcsán jelzi, hogy a Tempo 30 javaslat a tervezők részéről a helyi 
közutakra vonatkozóan egységes, ez végrehajtható. A Sövény utcát érintően egy ok miatt tartaná 
átgondolandónak a tervezést, van olyan ingatlan, ahol nem megoldható a telken belüli parkolás és az 
utcában nincs hely erre közterületen. 
A Táncsics M. út említett szakasza tervezésre javasolt ajánlati szinten az Óvoda utcával és a Szent János 
térrel együtt. Eredetileg a mobilitási koncepcióhoz kapcsolva ezt is a KTI-vel javasolta volna elvégeztetni, 
de a fórum alapján úgy látja, hogy helyi tervezők is jelentkeznének az adott munkára. Dilemma az 
ajánlatkérés tartalma szempontjából, hiszen – amint az a fórumon is kiviláglott – elérő műfajokról 
beszélnek a különböző szakemberek. 
Nincs információ a 11. számú út felújításáról, a témában egy egyeztetésen vett részt kb. másfél éve. Az 
ott elhangzott tájékoztatás szerint a felújítás alatt felére esik majd az út áteresztő képessége a munkálatok 
során. Akkor 2024. tavasz-nyár volt a tervezett kezdési időpont. 
 
* Nagy Ákos képviselő 17:20 órakor megérkezik, a Képviselő-testület 7 fővel határozatképes. 
 
Schuszter Gergely: Köszöni az észrevételeket, kérdéseket. 
 
 
2. napirendi pont: Tájékoztató a 2023. évi önkormányzati gazdálkodás háromnegyed éves teljesítéséről, 
a 2023. évi önkormányzati költségvetésről szóló rendelet módosítása 
 

Dr. Németh József: Ismerteti az I-III. negyedévi adatokat. A költségvetés módosított bevételi és kiadási 
előirányzata 2023.09.30-ig 672.206.525 Ft-ra nőtt, a 3. negyedévben összesen 15.810.580 Ft-tal. A 
költségvetési bevételek teljesítése 2023. szeptember 30-ig 82 %. Az összes kiadás időarányos teljesítése 2023. 
szeptember 30-ig 64 %-os. 
Ismerteti a 2023. évi önkormányzati költségvetésről szóló rendelet módosítás tervezetét is. A rendelet-
módosítás a 2023. szeptember 30. napjáig beérkezett változások átvezetését tartalmazza, a költségvetés 
főösszege a III. negyedévben pedig 15,8 M Ft-tal nőtt. 

 
Schuszter Gergely: Az állami támogatás emelkedett, a felvett hitel visszafizetése év végével megtörténik. 
Jelenleg a tartalék 55 M Ft, ebből 20 M Ft a céltartalék összege, ebből lesz még kiadás az év végéig. Az 
iparűzési adót érintő kompenzációt várjuk. A tanuszoda tárgyalt újranyitásához 3-4 M Ft kiadásra kell 
készülni, de erre készülnek az ajánlatok légtechnika, kazánok karbantartása, vizes részek javítása területén. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 

87/2023. (XI. 13.) önkormányzati határozat 
 

Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2023. évi 
költségvetés I-III. negyedévi teljesítéséről előterjesztett beszámolót elfogadja. 
 

Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: azonnal 
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a rendeletalkotási javaslatot. 
 

Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megalkotja 
Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 12/2023. (XI. 15.) 

önkormányzati rendeletét a 2023. évi költségvetésről szóló 3/2023. (III. 14.) önkormányzati 
rendelet módosításáról. 

 

A rendelet a jegyzőkönyv melléklete. 
 
 
3. napirendi pont: Javaslat a helyi adókról szóló rendelet felülvizsgálatára 
 

Schuszter Gergely: A település működtetéséhez és további fejlesztéséhez szükséges a stabil saját 
bevételek biztosítása. A 2024. év biztonságos tervezéséhez és végrehajtásához szükségesnek látszik a helyi 
adók emelése. A Hivatal adóügyi munkatársai összeállítottak egy adómérték módosítási kalkulációt, 
javaslatot az építményadó vonatkozásában. Ez az adónem, ill. az abból származó bevétel jól tervezhető, 
a mértékének emelésére készült a kalkuláció 30 és 50 %-os emelésre, valamint kapcsolódóan bemutatjuk 
a környező településeken alkalmazott adómértékeket is tájékoztatásul. 
 

Dr. Németh József: Részletesen ismerteti az összeállított kalkulációt. 30 %-os építményadó emelés 9 
millió forintos, 50 %-os emelés 15 millió forintos többletbevételt eredményez. A településen a 100 m2 és 
az alatti területű épületek adják az adótárgyak túlnyomó többségét. 
Az előterjesztés részletesen bemutatja a helyi adórendszer alakulását, tekintettel arra, hogy ez a képviselő-
testület még nem foglalkozott adóemeléssel, 2020. és 2021. évben erre a pandémia miatt elrendelt 
veszélyhelyzetben nem is volt lehetőség, majd – számos települési önkormányzattól eltérően – 2022. 
évben sem döntött erről a képviselő-testület, így a jelenleg hatályos adómértékek a 2018. január 1-től 
meghatározott összegek.  
A hatályos adórendelet 2008. évtől él, akkor az állandó lakosok után lakóhelyük megkapta a lakos személyi 
jövedelem adójának meghatározott százalékát, ami magasabb volt, mint a helyi adó mértéke, így a 
település egyrészt ebből jelentős bevételhez jutott, másrészt tulajdonképpen jól járt azzal, ha nőtt az 
állandó lakosainak száma. A helyi adók rendszerének kialakításánál ez jelentős szerepet játszott. Mára 
azonban ez már nincs így, a személyi jövedelemadóból való önkormányzati részesülés megszűnt. 2020. 
január 1-től a gépjárműadó teljes összege az állam bevétele lett, ez is nagy kiesést jelentett. Az energiaárak 
2022 folyamán bekövetkezett ugrásszerű emelkedése ismert. Jelen gazdasági helyzetben és környezetben 
az önkormányzat infrastrukturális, intézményi és működési terhei is folyamatosan nőnek, minimum 
követik az inflációt, míg saját bevételeink a fentiekben részletezett okok miatt nem emelkedtek. 
Az inflációs környezetet is vizsgálja a kalkuláció, gyakorlatilag az emelési javaslat az infláció követését 
jelentené. 
 
Repárszkyné Elter Anikó: Ismerteti az adókedvezmények és mentességek eseteit és a kedvezmény 
mértékét az építményadó tekintetében. 
 
Dr. Hidas András: A többi adónemre milyen ráhatásunk van? Pl. iparűzési adó? 
 
Dr. Németh József: A helyi iparűzési adó a településen 2 %, ez a törvényi maximum. 
 
Repárszkyné Elter Anikó: Az építményadó esetében 2224 db az összes építmény, ebből 1320 a lakóház, 
amiből 1070 db 150 m2 alatti. 
 
Dr. Németh József: Az előterjesztett javaslat nem nyúl hozzá generálisan az adórendelethez, az 
hosszabb és komolyabb felkészülést igényel, akár sávok bevezetése, akár új adó bevezetése esetén, 
ezekhez adatbázis előzetes felállítására és hatásvizsgálatra van szükség. 
A cél a 2024. év biztonságos tervezése és végrehajtása. 
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Schuszter Gergely: Az iparűzési adóban visszaesés várható jövőre. Emellett a rezsiválság és a magas 
infláció következtében tavaly nem terjesztett elő adóemelési javaslatot, ezzel is könnyítve a lakosság és a 
helyiek terheit, de egy év elteltével meglátása szerint ez nem akkor pluszteher. 
 
Dr. Hidas András: Az egész település gazdálkodására kellene egy áttekintés, hogy mennyi pénzre lenne 
szükség. Úgy érzi, szinte „hasra ütés-szerűen” emelne adót a képviselő-testület, bár az infláció követést 
megérti, elértéktelenedett ez a bevétel. Viszont számára a fizetőképesség határa nem a 150 m2-es ház, 
megvizsgálná, hogy ez mekkora többlet terhet jelent egyes háztartások számára. 
 
Schuszter Gergely: Nincs szó hasra ütésről. Már a tavalyi falugyűlésen is felvetette, hogy ezzel 
foglalkozni kell és számolni kell emeléssel. Minden eshetőségre fel kell készülnie az Önkormányzatnak is 
(bizonytalan külső körülmények, szolidaritási hozzájárulás, vállalkozási tevékenységben visszaesés stb.), 
ezért ezt a lépést meg kell tenni. 
 
Dr. Németh József: Tisztségéből fakadóan némileg más szempontból vizsgálja a Hivatal a kérdést, 
elsődlegesen a gazdálkodás biztonsága felől. Van három intézmény (Óvoda, Művelődési Ház és a 
Polgármesteri hivatal) és az Önkormányzat, az intézmények idei költségvetési főösszegeinek, szintjeinek 
fenntartásához egyelőre nem látunk más módot, mint az adóemelésből eredő plusz bevételt. Sőt cél a 
tanuszoda újra nyitása is, ami bár bevételt is eredményez, de az elindítás költségeket is felemészt. 
Másrészt készült kalkuláció arra is, hogy mit jelent a 30-50 %-os mértékváltás a különböző méretű házak 
háztartások esetében. 100 m2 területű ház esetén 7500 Ft, 150 m2 területű háznál pedig 11000 Ft az éves 
többlet összege 50 %-os emelésnél. Ez inkább összbevételben jelent előrelépést önkormányzati oldalon. 
 
Dr. Hidas András: Ezt el tudja fogadni, de hangsúlyozza, hogy jó lenne címkézni, hogy mire kérjük a 
pluszbevételt, ne csak beérkezzen a nagy közösbe. 
 
Schuszter Gergely: Meglátása szerint ezt a település érti és át is látja. Az Óvoda működéséhez 30-40 
millió forintot teszünk hozzá, a Művelődési Ház esetében 20 millió forintot. 
 
Balogh Arnó: Mi a helyzet az idegenforgalmi adóval? 
 
Dr. Németh József: Az idegenforgalmi adó esetében más a nagyságrend. A valorizált adómérték 
maximum 2023. évben 597 Ft volt, a jövő évi még nem ismert. Az adó mértéke jelenleg 400 
Ft/fő/vendégéjszaka. A javaslat ennek az emelésére is kitér. 
 
Rácz Balázs: Kérdése, hogy a mentesség milyen alapon alakult ki az új építésű házak esetében?  
Köszöni az összeállított kalkulációs anyagot. Jelzi, hogy az inflációs kimutatás jól mutatja a helyzetet. A 
Covid alatt nem lehetett, majd az energiaválság okán nem volt célszerű az adóemelés, ezért is el tudja 
fogadni a 2024. évi biztonságos gazdálkodás érdekében, de az alacsonyabb, 30 %-os mértékű emelést 
támogatja. 
 
Dr. Németh József: A mentesség nem jelentős darabszám. Valószínűsíthetően ez az akkor SZJA 
visszatérítés hatásából fakadt, ösztönözve a beköltözést. 
 
Héder Tamás: Elvben támogatja a mérték emelést az építményadó esetében, de tartózkodni fog a 
szavazásnál, mert az egész adórendelet rendszerének átgondolását tartaná szükségesnek, de az most nem 
időszerű. 
 
Schuszter Gergely: A javaslat a jövő év őszén felálló új képviselő-testület számára is biztosítja a 
biztonságos indulás lehetőségét. 
 
Dr. Hidas András: Meglátása szerint, nem a következő képviselő-testület dolga lenne a helyi adózás 
rendszerének áttekintése, innovatív lépés lenne, hogy átgondoljuk, miben hová jutottunk. 
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Schuszter Gergely: A helyi adókról szóló rendelet, annak rendszere jó, időtálló, fenntartható, nem cél a 
mindenáron való változtatás. A javaslat ezért is arról szól, hogy a biztonságos gazdálkodás, átadás 
érdekében történjen emelés. 
 
Nagy Ákos: Az építményadó esetében a 30 %-os adómérték emelést támogatja, azzal, hogy egyes 
mentességi tételeket felülvizsgálna. Indítványozza továbbá az idegenforgalmi adó valorizációval növelt 
maximumra emelését. 
 
Pásztor Andrea: Az építményadó emelésre összeállított kalkuláció megismerését követően a 
döntéshozatalt megelőzően még november hónap folyamán a Pénzügyi, Településfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottság is napirendre tűzi és megvitatja a témát. 
 
Balogh Arnó: A bizottsági ülésen történő tárgyalással egyetért, egyébként támogatja az egyszerű 
adórendszer fenntartását a nagyobb emeléssel. 
 
A Képviselő-testület a napirend ügyében a döntéshozatalt a bizottsági tárgyalást követően teszi meg soron 
kívüli ülésen. 
 
 
4. napirendi pont: A településrendezési eszközök felülvizsgálata: új településterv készítése – 
véleményezés megindítása 
 

Schuszter Gergely: A Képviselő-testület 121/2021. (XI. 8.) önkormányzati határozatával településterv 
készítését kezdeményezte, melyek elkészítésével a Völgyzugoly Műhely Kft.-t bízta meg. 
A készülő településterv (fejlesztési és rendezési terv) a település teljes közigazgatási területét érinti, a hatályos 
településfejlesztési dokumentumok és településrendezési eszközök teljeskörű, átfogó felülvizsgálata 
keretében. A hatályos településrendezési eszközök hatályba lépése óta jelentős változások léptek életbe az 
építésügyi jogszabályi környezetben. A településterv készítésének célja a magasabb szintű jogszabályokkal való 
összhang megteremtése, melynek hatására javul a jogbiztonság és friss, új típusú tervekkel fog rendelkezni 
Dunabogdány. A településfejlesztési terv munkaközi anyagát a Képviselő-testület is megismerte, megtárgyalta, 
valamint annak partnerségi véleményezése is megtörtént, melynek keretében lakossági fórum is összehívásra 
került. Ezek során lehetőség nyílt a munkafolyamatba betekintést nyerni, és véleményt, észrevételt, javaslatot 
is megfogalmazni. 
Fenti előzményeket követően a Völgyzugoly Műhely Kft. tervező elkészítette a napirend tárgyát képező ún. 
véleményezési tervanyagot. A határozati javaslat ennek az elkészült tervezet véleményeztetésének 
megindításáról szól. Ez egyrészt az előírt államigazgatási egyeztetést, másrészt pedig a partnerségi egyeztetés 
lefolytatását foglalja magában. A véleményezési időszakban az államigazgatási szervek az egyeztetési 
szakterületükre vonatkozóan adnak véleményt, a jogszabályban meghatározott tartalmi keretek között. 
A partnerségi egyeztetés keretében pedig a partnerek a közösségi érdekre vagy a jogos magánérdekre 
vonatkozóan adhatnak véleményt, fogalmazhatnak meg észrevételt és tehetnek a módosításra javaslatot. A 
véleményezés keretében lakossági fórumra, valamint részletes bizottsági tárgyalásra is sor kerül. 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 

88/2023. (XI. 13.) önkormányzati határozat 
 

1. Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a „Dunabogdány 
község településterv (településfejlesztési terv és településrendezési terv) készítése” – véleményezési 
anyag c. tervdokumentációt véleményeztetésre bocsátja. 
 

2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy kezdeményezze az 1. pont szerinti 
tervdokumentáció államigazgatási véleményeztetését és partnerségi egyeztetését. 

 

Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: értesítésre: a döntést követő 8 napon belül 
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5. napirendi pont: A Helyi Választási Bizottság tagjainak és póttagjainak megválasztása 
 

Dr. Németh József: A választási eljárásról szóló 2013. évi XXXVI. törvény (a továbbiakban: Ve.) 23. §-
a alapján a korábbiaktól eltérően nem a választás kitűzését követően választja meg a képviselő-testület a helyi 
választási bizottság tagjait, hanem a helyi önkormányzati képviselők és polgármesterek általános választásának 

évét megelőző évben, október 1. és november 30. között. Személyükre a helyi választási iroda vezetője tesz 
indítványt. A helyi választási bizottságnak csak a településen lakcímmel rendelkező, a központi 
névjegyzékben szereplő választópolgár lehet a tagja. 
Ismerteti javaslatát. 
Tájékoztatást ad arról, hogy a Ve. 25. § (1) és (3) bekezdés értelmében a választási bizottság tagjaira és 
póttagjaira tett indítványhoz módosító javaslat nem nyújtható be, a választási bizottság tagjainak és 
póttagjainak megválasztásáról egy szavazással dönt a képviselő-testület.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 

89/2023. (XI. 13.) önkormányzati határozat 
 

Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a választási eljárásról szóló 2013. évi 
XXXVI. törvény 23. §-ában biztosított jogkörében eljárva a Helyi Választási Bizottság tagjaivá, 
póttagjaivá a következő személyeket választja meg: 
 

Tagok: 
Hímer Anna 
Lengyel György 
Várady Szabó Tibor 
 

Póttagok: 
Antalics Petra 
Knáb Andrea 
 

Felelős: Dr. Németh József jegyző, a Helyi Választási Iroda vezetője 
Határidő: azonnal 

 
 
6. napirendi pont: Óvoda tornaterem gázkazáncsere 
 

Schuszter Gergely: Az óvoda tornatermi gázkazánja a fűtési szezon kezdetén tönkrement. Ez egy több mint 
20 éve működő gázkazán, ami az idei üzembe helyezéskor nem indult el. Egy helyi szakembert és egy 
speciálisan erre a kazánra szakosodott szakembert hívtak segítségül, akik jelezték, hogy ehhez a régi típusú 
kazánhoz már nem lehet alkatrészt sem kapni. Tehát mindenképpen a kazán cseréje szükséges. 
Ebben a tornateremben tartják az óvodások tornaóráit, az SNI-s gyermekek mozgásfejlesztő foglalkozásait, a 
délutáni foglalkozásokat, különböző óvodai programokat és rendezvényeket, amelyeket a téli időszakban már 
nem lehet a sportpályán megtartani. 
Ismerteti az ajánlatot. 
 
Dr. Hidas András: Miért nincs több ajánlat a munkára? 
 
Schuszter Gergely: Mivel fontos és nem halasztható a gázkazán cseréje, jelenleg ugyanis a terem nem 
használható, ezért is szerepel itt egy ajánlat, melyet az intézményben a fűtést érintően karbantartást végző 
személy állított össze. 
 
Nagy Ákos: Jelzi, hogy a tornaszoba épületén is lenne mit javítani, beázások vannak az épületben. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
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90/2023. (XI. 13.) önkormányzati határozat 
 

1. Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Dunabogdányi 
Német Nemzetiségi Óvoda tornatermi kazán cseréje munkálatok elvégzésével a GÁZ-LÁZ 
Épületgépészet Kft.-t (2023 Dunabogdány, Kossuth L. u. 3/B) bízza meg, a vállalási ár: 1 231 900,- 
Ft + 0 % ÁFA anyagszükséglet díja, 355 000,- Ft + 27 % ÁFA szerelés-beüzemelés díja, 
mindösszesen br. 1 682 750,- Ft. A vállalási ár fedezete az Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről 
szóló 3/2023. (III. 14.) önkormányzati rendelet Általános tartalék sora. 

 

2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a Kft.-vel kötendő vállalkozási szerződés 
aláírására. 

 

Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 
7. napirendi pont: Cafetéria juttatás a Dunabogdányi Általános Iskola és AMI pedagógusai részére 
 

Balogh Arnó: Az Általános iskola széles körben elismerten meghatározó eleme egy településnek és 
különösen annak jövőjének és önkormányzatunk esetében sincs ez másként. Az iskolai infrastruktúrájával 
sokat foglalkozunk a bővítés mellett, legutóbb például a tanuszoda kérdésével. A tárgyi feltételek mellett 
viszonylag keveset törődünk a személyi háttérrel. 
Bár tudjuk, hogy az iskola most nem az önkormányzat üzemeltetésében van - hanem tankerületi 
fenntartás - ettől még hiba lenne azt mondani, hogy a javadalmazásuk nem tartozik ránk, hiszen számít a 
település és az önkormányzat az iskolai személyi állományra. 
Régóta esedékes a pedagógusok fizetésemelése, de a pedagógus hiánynak és pályaelhagyásnak 
meggyőződésem szerint nem ez a fő oka, hanem a társadalmi kiszolgáltatottságuk anyagi és különösen 
morális értelemben. A pedagógus, az iskola tekintélye elporladt az elmúlt évtizedekben. Ezért tartja 
fontosnak egy, akár csak gesztus értékű, mégis kereteink között méltányos és hatékony juttatás 
folyósítását megerősítésként. 
Javasolja ezért az önkormányzati költségvetésben a tantestületi dolgozók cafetéria juttatását - a 
Dunabogdány Község Önkormányzata által és megbecsülésünk jeléül - évi 72.000 forintos plusz 
juttatással elfogadni, a többi – az Önkormányzat fenntartása alá tartozó – intézményekhez hasonlóan. Ez 
az összeg az éves költségvetésben kb. 3,2 M forintban jelentkezne a tantestület létszámához mérten. 
Hozzáteszi, hogy időközben sajtóhírek alapján 2024. évtől újraindul a bölcsődei támogatás országosan az 
aktív munkaerőpiacra visszatérők esetében, így az arra a célra tervezett támogatás is lehet a forrása ennek 
a béren kívüli juttatásnak. 
 
Schuszter Gergely: Költségvetést érintő kérdésről van szó. Az intézmény állami fenntartású, 
figyelemmel vagyunk rá, ezért is történtek lépések és anyagi szerepvállalás a szükséges iskolabővítés 
tervezése kapcsán, továbbá a pedagógus napi megvendégelés is önkormányzati hozzájárulással történik. 
 
Pásztor Andrea: Milyen alapon adná ezt a juttatást az Önkormányzat? A cafetéria mint béren kívüli 
juttatás csak munkáltató által adható ismeretei szerint. 
 
Dr. Németh József: Itt nem saját intézményről van szó, ezért béren kívüli juttatást közvetlenül nem tud 
az Önkormányzat nyújtani az iskolai dolgozóknak, mivel nem munkáltató. Nincs információja, ezért 
tisztázni kell azt, hogy jelenleg kapnak-e és milyen összegű cafetéria-juttatást a pedagógusok, mivel annak 
is van egy adómentesen nyújtható mértéke. Ha ebbe a javasolt 72 000 Ft még belefér éves szinten, akkor 
az a munkavállalóknak adómentes, de a munkáltatónak nem. A SZÉP-kártya juttatás után fizetendő 
munkáltatói tehet 28 %. Mivel béren kívüli juttatást csak a Váci Tankerületi Központ tud adni, ezért az 
Önkormányzat és a fenntartó közötti szerződésben lehetne rendelkezni arról, hogy erre a célra támogatást 
ad át az Önkormányzat, melynek felhasználásáról elszámolással tartozna a Tankerület. 
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Dr. Hidas András: A pedagógusok értéket képviselnek, gesztus lenne egy ilyen döntés. Tény, hogy sokat 
költött az önkormányzat az ingatlanra, hiszen tulajdonosa a területnek. Tekintsük az iskolai dolgozókat 
hozzánk tartozónak, cél, hogy itt maradjanak, a humán erőforrás nehezen pótolható vagy újraépíthető. 
 
Schuszter Gergely: Egyetért ezzel a részével humán oldalról, de megvárná a 2024. évi költségvetés 
tervezését a döntéssel. 
 
 
8. napirendi pont: Polgármesteri beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 
 

Közbiztonsági egyeztető fórum ülésén vett részt október 12-én, a Szentendrei Rendőrkapitányság 
szervezésében. 
 
A Kiscuki köz kerítés javítása ügyében megtörtént a tervezői bejárás és egyeztetés, javaslatot is 
megfogalmaztak, melyet ajánlatkérésre kiküldtünk. 
 
A Fővárosi Vízművek elkezdte a csápos kúthoz vezető ivóvíz gerincvezeték cseréjét. 
 
A tanuszoda újraindításának előkészítése keretében a héten kerül sor a gázkazánok állapotfelmérésére, a 
légtechnikát érintő ajánlat már beérkezett, a medencét ellátó csövek karbantartására is kalkuláció készül, 
a decemberi ülésen napirend lesz a téma. 
 
 
9. napirendi pont: Egyebek 
 

a) Közútkezelői hozzájárulás iránti kérelmek 
 

Dr. Németh József: Ismerteti a kérelmeket. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatokat. 
 

91/2023. (XI. 13.) önkormányzati határozat 
 

Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Önkormányzat a 
Dunabogdány, Hunyadi utca 4/b (203/4 hrsz.) szám alatti ingatlan villamos energia ellátása 0,4 kV-
os földkábeles csatlakozó létesítése megnevezésű kiviteli tervdokumentáció – tervszám: CS-23/868. 
– (készítő: É-B Hálózatszerelő és Tervező Kft.) megvalósításához – mint a Dunabogdány 191 hrsz.-
ú kivett közterület és 202 hrsz.-ú kivett közterület ingatlan tulajdonosa és kezelője – közútkezelői és 
tulajdonosi hozzájárulást ad a következő feltétellel: 

- A kivitelezési munkálatok megkezdése előtt legalább 15 nappal közterület-bontási engedély 
iránti kérelem benyújtása és személyes konzultáció kezdeményezése szükséges az 
Önkormányzatnál. 

 

Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: a döntést követő 8 napon belül 

 
 

92/2023. (XI. 13.) önkormányzati határozat 
 

Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Önkormányzat a 
Dunabogdány, Tölgyfa köz 13. (2474/2 hrsz.) szám alatti ingatlan villamos energia ellátása 0,4 kV-
os földkábeles csatlakozó létesítése megnevezésű kiviteli tervdokumentáció – tervszám: CS-23/869. 
– (készítő: É-B Hálózatszerelő és Tervező Kft.) megvalósításához – mint a Dunabogdány 2474/1 
hrsz.-ú kivett közút ingatlan tulajdonosa és kezelője – közútkezelői és tulajdonosi hozzájárulást ad 
a következő feltétellel: 
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- A kivitelezési munkálatok megkezdése előtt legalább 15 nappal közterület-bontási engedély 
iránti kérelem benyújtása és személyes konzultáció kezdeményezése szükséges az 
Önkormányzatnál. 

 

Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: a döntést követő 8 napon belül 

 
 

93/2023. (XI. 13.) önkormányzati határozat 
 

Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Önkormányzat a 
Dunabogdány, Cseresznyés utca 12. (559/2 hrsz.) szám alatti ingatlan villamos energia ellátása 0,4 
kV-os földkábeles csatlakozó létesítése megnevezésű kiviteli tervdokumentáció – tervszám: CS-
23/909. – (készítő: É-B Hálózatszerelő és Tervező Kft.) megvalósításához – mint a Dunabogdány 
533 hrsz.-ú kivett közterület ingatlan tulajdonosa és kezelője – közútkezelői és tulajdonosi 
hozzájárulást ad a következő feltétellel: 

- A kivitelezési munkálatok megkezdése előtt legalább 15 nappal közterület-bontási engedély 
iránti kérelem benyújtása és személyes konzultáció kezdeményezése szükséges az 
Önkormányzatnál. 

 

Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: a döntést követő 8 napon belül 

 
 

94/2023. (XI. 13.) önkormányzati határozat 
 

Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Önkormányzat a 
Dunabogdány, Cinke u. 11-13. (2356/2 hrsz.) szám alatti ingatlan ivóvízbekötésének kiviteli terve 
megnevezésű tervdokumentáció (készítő: Simon Elek építőmérnök) megvalósításához – mint a 
Dunabogdány 2372 hrsz.-ú kivett közút ingatlan tulajdonosa és kezelője – közútkezelői és 
tulajdonosi hozzájárulást ad a következő feltétellel: 

- A kivitelezési munkálatok megkezdése előtt legalább 15 nappal közterület-bontási engedély 
iránti kérelem benyújtása és személyes konzultáció kezdeményezése szükséges az 
Önkormányzatnál. 

 

Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: a döntést követő 8 napon belül 

 
 
b) A Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer elbírálása helyi szabályzatának 
módosítása 
 

Dr. Németh József: Ismerteti a javasolt módosítást. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 

95/2023. (XI. 13.) önkormányzati határozat 
 

Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer elbírálásának helyi szabályzatát módosítja a 
következők szerint: 
„(5) A szociális rászorultság szempontjai: 
A pályázó akkor jogosult ösztöndíj támogatásra, ha a család egy főre jutó havi jövedelme nem éri el a szociális 
vetítési alap összegének 350 %-át.” 
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Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 

10. napirendi pont: Szociális keret felhasználása 
 
11. napirendi pont: Ingatlanvásárlás iránti kérelem 
 
A 10-11. napirendi pontokat zárt ülés keretében tárgyalták, amely külön jegyzőkönyvben szerepel. 
 
 
Mivel egyéb kérdés, indítvány nem hangzott el, Schuszter Gergely megköszönte a testületi ülésen való 
részvételt, és az ülést – a zárt ülést követően – 20:15 órakor bezárta. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 

Schuszter Gergely      Dr. Németh József 
          polgármester            jegyző 


